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Protokół nr V/2019 

V Sesja w dniu 26 lutego 2019  

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Wojciech Ciastoń 

3. Anna Front 

4. Andrzej Gąsłowski 

5. Michał Hebda 

6. Małgorzata Juszczyk 

7. Waldemar Juszczyński 

8. Marta Korabik 

9. Paweł Lasek 

10. Stanisław Lebiest 

11. Stanisław Łosiński 

12. Karolina Marzec 

13. Zuzanna Polańska 

14. Krzysztof Sondel 

15. Adam Suślik 

16. Józef Trzos 

17. Barbara Wdaniec 

18. Wojciech Wimmer 

19. Edward Wnęk 

20. Agata Zawadzka 

21. Stanisława Zielińska 

1. Otwarcie V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 
 

Przewodniczący otwierając sesję powitał wszystkich radnych.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Porządek obrad przyjęty został bez zmian.  

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły dwie interpelacje od radnej Anny Front i jedna 

od radnej Agaty Zawadzkiej.  

Burmistrz poinformował, że w marcu będzie potrzeba podjęcia kilku uchwał edukacyjnych. 

Burmistrz powiedział, że termin sesji wyznaczymy wtedy kiedy będą rozstrzygnięte przetargi 

na przebudowę boisk przy gimnazjum, rozbudowę MOA, remont szkoły w Zakrzowie, 

remont Domu Kultury w Zagórzu, kompleks sportowy w Staniątkach, żeby wpisać te zadania 

w uchwałę budżetową i wieloletnią prognozę finansową. Burmistrz poinformował, że dwa 

lata temu Rada Miejska podejmowała uchwałę w sprawie uruchomienia szkoły podstawowej 
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im. Tadeusza Kościuszki przy ul. Szkolnej od dnia 1 września 2019 r. Burmistrz powiedział, 

że z uwagi na skomplikowaną procedurę musimy najpierw przekształcić szkołę podstawową 

przy ul. 3 Maja żeby potem móc podejmować dalsze kroki np. takie jak rekrutacja. Drugi 

powód to przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru firmy Nidec, która bardzo pilnie potrzebuje się rozbudować 

powiększając swój zakład.  

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Króla 

Kazimierza Wielkiego w Niepołomicach z siedzibą w Niepołomicach przy ul. 3 Maja 23. 
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Protokół z posiedzenia komisji oświaty odczytał 

przewodniczący komisji Andrzej Gąsłowski. Następnie przewodniczący Marek Ciastoń  

poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Króla 

Kazimierza Wielkiego w Niepołomicach z siedzibą w Niepołomicach przy ul. 3 Maja 23..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Anna Front, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, 

Małgorzata Juszczyk, Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław 

Lebiest, Stanisław Łosiński, Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam 

Suślik, Józef Trzos, Barbara Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, 

Stanisława Zielińska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru firmy Nidec w mieście Niepołomice. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. Radny Trzos powiedział, że po przeczytaniu treści 

uzasadnienia do uchwały radny odniósł wrażenie że plan powinien być zmieniony dla całej 

strefy. Kierownik Wojciech Biernat wyjaśnił powody dla których przy obecnym planie 

rozbudowa zakładu nie jest możliwa.  

Radna Zawadzka zapytała co oznacza zapis że gmina pokryje koszty zmiany planu. Burmistrz 

powiedział, że oznacza to że gmina zapłaci firmie opracowującej koncepcję zmiany planu. 

Będzie to kwota kilu tysięcy złotych.  Rada Front powiedziała, że strefa przemysłowa coraz 

bliżej podchodzi pod zabudowania, czy tą uchwałą nie spowodujemy, że jeszcze bardziej 

zmniejszy się odległość między zabudowaniami a strefą. Pan kierownik Wojciech Biernat 

powiedział, że ta zmiana jest tylko zmianą porządkującą istniejący stan i nie spowoduje 

sytuacji o która niepokoi radną Front.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru firmy Nidec w mieście Niepołomice..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Ciastoń, Wojciech Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Michał Hebda, Małgorzata Juszczyk, 

Waldemar Juszczyński, Marta Korabik, Paweł Lasek, Stanisław Lebiest, Stanisław Łosiński, 

Karolina Marzec, Zuzanna Polańska, Krzysztof Sondel, Adam Suślik, Józef Trzos, Barbara 

Wdaniec, Wojciech Wimmer, Edward Wnęk, Agata Zawadzka, Stanisława Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Front 

 

Uchwała została podjęta.  

 

 

5. Ogłoszenie podjętych uchwał. 

 

Przewodniczący ogłosił powyższe uchwały za podjęte.  

 

 

6. Zamknięcie V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Przewodniczący zakończył obrady V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach.  

 

 

Sesja zakończyła się o godz. 16:20 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w 

Niepołomicach 

  

 

Przygotowała: Katarzyna Trzos-Panasiuk 

 


